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Idrottsnämnden Utdrag från protokoll fört vid 
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 Tid Tisdagen den 28 september kl. 17:30 – 18:06 

 Plats Hantverkargatan 3, lokal Glasbruket 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 4 oktober av §§ 1-2, 4-11, 15-16 

Omedelbar justering tisdagen den 28 september av 

§§ 3, 12, 13, 14 

 

 

 

 Karin Ernlund                                                             Hassan Jama 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordförande 

Hassan Jama (V), vice ordförande 

           

Bo Sundin (M) (Skype) 

Mikael Sundin (M) (Skype) 

Hanna Wistrand (L) (Skype) 

Minna Thullberg (MP) (Skype) 

Destiny Zandi Näslund (KD) (Skype) 

Alexander Ojanne (S) (Skype) 

Suhur Salahyusuf (S) (Skype) 

Ulla Sjöbergh (S) (Skype) 

Tobias Johansson (V) (Skype) 

 

Ersättare: 

Karin Franck (M) (Skype) 

Camilla Hane (M) (Skype) 

Camilla Bergman (L) (Skype) 

Joel Forsberg (MP) (Skype) 

Hamid Ershad Sarabi (C) (Skype) 

Nahman Hanna (S) (Skype) 

Sandra Zuniga Michel (S) (Skype) 

Moissis Nikolaidis (S) (Skype) 

Lisa Söderblom Arce (V) (Skype) 

Lina Lindfors (V) (Skype) 

Billy Östh (M) (Skype) 

 
Tjänstemän: 

 

 

Förvaltningschef Marina Högland, enhetschef Peter Ahlström 

(Skype), IT-administratör Omar Farjani, borgarrådssekreterare 

Alice Vestlin (C), nämndsekreterare Marie Norrberg, ekonomichef 

Susanne Olsson (Skype), personalföreträdare Linda Runcrantz 

(Skype). 
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§ 3 
Tertialrapport 2 2021 för idrottsnämnden 
Dnr 1.2.2/2021/1937 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Prognosen godkänns och överlämnas till 
kommunstyrelsen. 
 

2. Idrottsnämnden begär budgetjustering för ökade 
kostnader för  
föreningsstöd om 18,4 mnkr och minskade 
försäljningsintäkter för simhallar om 73,8 mnkr. 
 

3. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 14 september 
2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Hassan Jama (V) och Alexander Ojanne m.fl. 
(S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Vi vill framföra att vi är mycket imponerade av förvaltningens 
arbete under pandemin. Trots ett besvärligt läge ser vi att 
förvaltningen når målet för en majoritet av indikatorerna. Det är 
viktigt att förvaltningen kompenseras ekonomiskt för de 
intäktsminskar pandemin har skapat för att idrotten i Stockholm 
ska stå starkt nu när restriktionerna släpper och trycket på 
anläggningarna kommer öka.  
  
Vi ser positivt på att arbetet med att nå de prioriterade 
målgrupperna i det idrottspolitiska programmet har fortsatt under 
året trots pandemin. Däremot ser vi ett stort behov av att arbetet 
trappas upp under både resterande år och det kommande året.   
Simkunnigheten hos barn och ungdomar i staden bör vara en 
högt prioriterad fråga oavsett majoritet. Det är beklagligt att färre 
barn än normalt fått plats. Antalet platser bör därför öka under 
det kommande året för att kompensera minskningen under året.  
 
Staden fortsätter att växa vilket ytterligare förvärrar bristen på 
idrottsanläggningar. Trots det kommer ett flertal planer att 
byggas bort utan att ersättningsytor har presenterats. I det 
arbetet ingår en utredning om en ny simhall. Den blågröna 
majoriteten hoppas att marknaden ska lösa problemet med 
anläggningsbristen. Genom s.k. offentlig-privat samverkan, OPS, 
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för nya sim- och idrottshallar i staden – bland annat en hall i 
Västertorp. Vi är starkt kritiska till detta. 
 
En rapport från Kommuninvest visade också nyligen att om man 
ställer äga- och hyra-alternativen mot varandra så finns det 
tydliga ekonomiska motiv att välja äga-alternativet. Detta är i de 
allra flesta scenarier billigare än att hyra från en privat aktör. 
OPS-lösningar är också demokratiskt tveksamma. Med OPS-
lösningar följer minskad rådighet för staden. Det kan handla om 
att behoven och kraven kan förändras under den långa tid som 
ett OPS-avtal löper.  
 
Slutligen tycker vi att det är mycket positivt att förvaltningen 
bedriver kompetensutveckling inom hbtqi-området. Det är 
mycket viktigt att bemötandet och verksamheten i övrigt anpassa 
så att alla känner sig välkomna och inkluderade. I det arbetet är 
hbtqi-kompetens en viktig pusselbit. Vi strävar också efter att alla 
stadens anläggningar i framtiden ska kunna erbjuda möjlighet till 
enskilt ombytte och dusch. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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